
Dagsorden og referat fra skolebestyrelsesmøde på Skolecenter

Jetsmark

Mødets emne: Diverse

Dato

25/1

2022

Tid:

kl. 16.00-18.15

Sted:

Online (Teams)

Deltag i mødet (link)

Bestyrelsen:

Kjeld Hedegaard Nielsen (næstformand), Kenny Villadsen (forældrerepr.), Kristian Høj Kristensen (forældrerepr.), Lisbeth Kaufmann Nielsen (forældrerepr.), Rikke

Olssen Jensen (formand), Heidi Rasmussen (medarb.repr.suppleant), Erik Brink (medarb.repr.), Randi Manny Lausten (skoleleder/sekretær), Elevrepræsentant: Laura

B.C. Nielsen, Rebecca S. Andersen

Gæster:

Afbud: Eleverne, Kenny, Kjeld (Birte er udtrådt)

Mødeleder: Rikke Olssen Jensen

Ordstyrer:

Referent: Randi Manny Laustsen

Emne Formål og form

(hvad skal vi udrette?)

Varighed Referat

(beslutninger, opgavelog)

1. Struktur og planlægning af

det kommende skoleår

a) Børnetal og

klassetildeling:

Drøftelse og orientering omkring

diverse, der har betydning for det

kommende skoleår.

Skolens ledelse ønsker at orientere om

og drøfte emnerne med bestyrelsen

kl. 16.00-16.25

(Randi)

Referat:
a)
Randi gennemgår prognoserne for børnetal og økonomi.
Elevtallet viser en lille tilbagegang, og det har betydning for
økonomien og klassetildeling. Der reduceres fx. fra 25 til 24
klasser.

https://teams.microsoft.com/l/meetup-join/19%3ameeting_MjBlMGM3ODUtMmYyOC00NGE5LWI0YjctOTdhYTc5N2RlMjY5%40thread.v2/0?context=%7b%22Tid%22%3a%223810ca53-7e35-424b-9b63-f82bb9d54f4d%22%2c%22Oid%22%3a%225edaa5f6-f909-49f9-95a2-be9fb2821f7b%22%7d


I dette skoleår, har vi

valgt at have flere

klasser end vi får

økonomisk tildeling til.

Som børnetals-

prognoserne ser ud

nu, får vi tildeling til

færre klasser næste

skoleår. Vi skal have

en drøftelse af hvad

det betyder, og

hvordan vi indleder en

proces omkring dette.

b) Struktur og inddeling

ift. ledelse

I dag har vi en

indskoling, et

mellemtrin og en

overbygning, hvor der

er ansat en

afdelingsleder på hver.

Som følge af at man

ikke har genbesat

stillingen som

indskolingsleder og

har gjort sig forskellige

erfaringer i det

nuværende

ledelsesteam, vil

ledelsen komme med

forslag til hvordan man

kan strukturere

mhp at tage kvalificerede beslutninger

og påbegynde en inddragende proces.

Der er stor usikkerhed omkring udlagte ressourcer og
takstbetaling (økonomi til visiteringer til andre specialtilbud og til
at løfte opgaven med inklusion på egen skole).

I dette skoleår kører vi allerede med 2 ekstra klasser ift. hvad vi
får tildelt økonomi til.

I kommende skoleår tildeles der fx. kun økonomi til 2 klasser i 8.
klasse, men der skal kun en tilgang på 1 elev til, for at det er
udløsende for 3 klasser.

Der vides endnu ikke, hvad der tildeles ift. Faglig Løft, men der
beregnes ud fra estimerede tal..

b)
Ledelsen ønsker ikke at besætte dén lederstilling, der er vakant
efter Lars Bang fratrådte. I stedet ønsker man at ændre i
afdelingsstrukturen, således at SFO og 0. klasse hører under 1
leder, 1.-5. klasse hører under 1 leder og 6.-9. klasse hører under
1 leder. Samtidig følger de forskellige lærerteam denne
afdelingsstruktur, hvilket også betyder færre overgange for
eleverne.

Princip for “undervisningens organisering” skal færdiggøres.
Randi og Rikke laver et udkast.

Bestyrelsen tager orienteringen til efterretning, og bakker op om
forslaget, der efterfølgende behandles i MED.



faserne ift. overgange,

inddeling og ledelse.

2. Linjerne Formål: Drøftelse og orientering

omkring linjerne. Skolens ledelse

ønsker at orientere om og drøfte med

bestyrelsen, hvordan de forskellige

linjer er organiseret og tilrettelagt mhp

at tage kvalificerede beslutninger ift.

næste skoleår.

kl. 16.25 - 16.50

(Randi)

Referat:
På linjerne er der udgifter til at købe ressourcer ind til at varetage
undervisningen på de forskellige retninger.
Fodboldlinjen er der meget søgning til. Linjerne har også været
meget ramt af coronarestriktioner.
Randi fremlægger forslag til hvordan man kunne organisere
valgfagslinjer og obligatoriske valgfag i kommende skoleår…
Elevrådet har været inddraget i en snak omkring ønsker.
Elitekonceptet er ikke dét man prioriterer, men man vil gerne
bibeholde at man “optages” på fodboldlinjen.
halvårsfag..
Husk god Kommunikation/info om de tilbud der bliver (husk
Fælles filer og hjemmeside - lav gerne pjece)

Der er opbakning til at arbejde videre med udkastet til udbuddet
af linjer i udskolingen.

3. Nyt fra Eleverne Formål: At bestyrelsen lytter til hvad

der bliver snakket om i elevrådet og

om eleverne har emner til orientering

eller drøftelse i bestyrelsen.

Form: Mundtligt

Hvad har i drøftet I elevrådet siden

sidst?

kl. 16.50 - 17.00

(Eleverne)

Referat:

4. Kvalitetsrapporten

Kvalitetsrapporten er sendt ud,

og bestyrelserne kan komme

Formål: At bestyrelsen får en drøftelse

af rapporten og hvad vi ønsker at

udtale os om, og får udpeget 1-2

kl. 17.00 - 17.15

Randi

Referat:
Fokus på dansk og matematik
fokus på at en større andel aflægger de obligatorisk prøver



med udtalelser til

Forvaltningen inden den 10.

februar

Her er link til høringsbrevet:

Her er link til

Kvalitetsrapporten

personer der laver et udkast til svar

inden den 10/2.

.

SCJ er igen den skole, hvor forskellen mellem drenge og piger er
mindst ift. karakterer.

Kvalitetsrapporten er arbejdsredskab ift. at lave
skoleudviklingsplanen. Selve data i den, har vi som udgangspunkt
ingen kommentarer til.

5. Værdier og Vision

Vi påbegyndte arbejdet med

skolens værdier og vision på et

dialogmøde med

klasseforældrerådene.

Bestyrelsen havde en drøftelse

på sidste møde omkring

skolens vision og værdier.

Denne drøftelse skal vi have

fortsat og have lavet en

procesplan for dette.

Det er mellem formand og

skoleleder aftalt, at nuværende

bestyrelse arbejder med Vision

og værdiord, men at sætte

handling på og at tage

drøftelsen mere konkret med

elever, medarbejdere og

forældre, afventer som en

opgave til den nye bestyrelse.

Formål: At drøfte og planlægge en

proces for arbejdet i den nuværende

bestyrelse.

Kl. 17.15-17.45

(Randi og Rikke)

Referat:
Vi inddrager klasseforældrerådene og overlader det videre
arbejde til ny bestyrelse

6. Generel orientering Formål: Generel orientering kl. 17.45-18.10 Referat:

https://docs.google.com/document/d/1ua5B9lMUiy8NVm2zhEJ-gy0_y1JZWQyB/edit?usp=sharing&ouid=106474015268766491962&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1XHEHksaVnT877tFyFFhwIGoTyeJ7ItZn/view?usp=sharing


a) Coronasituationen,

hvordan går det?

b) Birte er udtrådt af

bestyrelsen, vi har

ingen suppleant. Vi

foreslår at vi ikke

foretager

suppleringsvalg.

c) Rundvisning på

byggepladsen den

15/2 (tilmelding 7/2) -

hvem deltager?

d) Ansættelse af

inklusionspædagog

e) Nyt fra medarbejderne

Alle a) Skolecenter Jetsmark har været meget ramt af corona de
sidste uger, og det tager en del administrativ tid for både
ledelse og medarbejdere. Op mod halvdelen af eleverne
har været fraværende af coronarelaterede årsager. Der er
i et vis omfang lavet onlineundervisning i nogle fag…

b) Der foretages ikke suppleringsvalg
c) Hvem deltager: Rikke, Kristian (har tilmeldt sig), Erik…
d) ansættelsesfrist er forlænget til 14/2… man ønsker et

bredere ansøgerfelt. Samtaler 17/2.
e) Bekymring for de elever der skal til eksamen ift. hvor

meget man har kunnet nå med de rammer der har været
pga corona, især fx i de praktiske fag. Det har været svært
at lave sammenhængende undervisning pga nye rammer
og retningslinjer der ofte skifter, og pga at eleverne er
fraværende pga smitte.

7. Eventuelt Form: Mundtlig kl. 18.10 - 18.15

(Alle)

HUSK OPGAVELOG!


